

Nr. 3 / Ich möcht dir etwas schenken

Simone Schefer

The musical score is written in G major and 2/4 time. It consists of a vocal line and a guitar accompaniment line. The guitar line includes chords and a bass line. The vocal line includes lyrics and a refrain section. The score is divided into measures, with measure numbers 3, 5, 8, 10, 13, and 16 indicated. The lyrics are in German and describe a person who has come from a distant land and wants to give something to the listener. The refrain asks why the listener is going away and when they will return.

Measures 1-2: Chords: Dm, A, Dm. Lyrics: Ich kom - me aus 'nem Land, dort gibts viel Leid. Ich möcht dir et - was schen - ken von da - heim, Dir et - was ge - ben macht mich glück - lich, reich.

Measures 3-4: Chords: Gm, G^o7, Dm. Lyrics: Ich seh an - ders aus als du und hab ein an - de - res et - was Bun - tes und Be - son - de - res von mir al - Ja und dir gehts viel - leicht ähn - lich o - der so - gar

Measures 5-6: Chords: A, Dm. Lyrics: Kleid. Ich hab Angst, bin trau - rig, ein e - len - der Tropf. ein. 'sist von mir für dich, na, was denkst denn du? gleich. Wir sind Freun - de jetzt, Frei - heit in uns drin.

Measures 7-8: Chords: Gm, A, Dm, A. Lyrics: 'ne Men - ge Fra - gen schwir - ren durch mein'n Es kommt von Her - zen ich ste - he voll da - Was im - mer kommt, nichts ist mehr wirk - lich

Measures 9-10: Chords: Dm, Dm. **Refrain**. Lyrics: Kopf. Wa - rum weg gehn, wa - rum ich? Wann, wo - zu. schlimm.

Measures 11-12: Chords: C. Lyrics: hin, das frag - te ich mich. Ich bin dank - bar, ganz be -

Measures 13-14: Chords: Dm, A, Dm, Dm. Lyrics: nom - men, bin froh, bin ich ge - kom - men! Wa - rum kom - men!